
Wat kan wel…  

Deze week was het college van burgemeester en wethouders bij het VNG-congres in Groningen. 
Maar liefst drieduizend wethouders, raadsleden, griffiers, gemeentesecretarissen en burgemeesters 
zijn twee dagen samen geweest om elkaar te ontmoeten en te inspireren. We kunnen veel van elkaar 
leren. En dat is nodig ook, want er zijn forse opgaven op het gebied van klimaat en energie, gezond 
leven, ruimtelijke verdeling en kansengelijkheid/bestaanszekerheid, Deze lijst kan nog eenvoudig 
worden aangevuld met de zorgen over wonen, de arbeidsmarkt en toegang tot de zorg.  
 
Gemeenten hebben als eerste overheid een belangrijke rol bij deze ingewikkelde opgaven. U zult de 
berichten in de media misschien wel hebben gehoord, over de zorgen die gemeenten hebben over 
de uitvoerbaarheid van alle opgaven. Vooral omdat de Rijksoverheid veel taken aan de gemeenten 
overdraagt, zonder voldoende financiering. Dat speelt met name bij de jeugdzorg en de WMO. Het is 
een goede zaak dat taken dichtbij onze inwoners worden belegd. Onze medewerkers kennen de 
lokale context en zijn zeer betrokken bij onze inwoners. Maar zonder voldoende financiële middelen 
wordt het lastig om al dat werk goed te doen.  
 
Het risico bestaat dat je er somber van wordt. Gelukkig was er bij het VNG-congres ook ruimte voor 
een ander geluid. Ik werd heel vrolijk van de presentatie van Ben Feringa, hoogleraar organische 
chemie. De optimistische wetenschapper vertelde enthousiast over de uitvinding van de moleculaire 
nano-auto. Ik deel zijn positieve blik op de toekomst. Net als Nobelprijswinnaar Feringa geloof ik dat 
je schijnbaar onmogelijke uitdagingen aankunt als je gelooft in de creativiteit van de volgende 
generatie en als we écht bereid zijn slim met elkaar samen te werken. Wij keerden weer vol positieve 
energie terug naar Koggenland. 


